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OR-RM.0012.5.4.2020 
 

Protokół Nr 1/20 
z posiedzenia Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Koronowie 
odbytego w dniu 23 stycznia 2020 r. 
w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 
w Koronowie Pan Olech Raddatz  o godzinie 12:00 otworzył posiedzenie komisji. W 
posiedzeniu uczestniczyło 7 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 
8 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz przedstawił porządek obrad. 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

4. Wizytacja Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o. 

o. w celu uzyskania informacji na temat segregacji odpadów komunalnych ich 

przeładunku i wywozu oraz funkcjonowania Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych w Koronowie. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 
Ad.2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Pani Sylwia Klonowska pracownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Koronowie przedstawiła projekt uchwały 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Koronowie oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. 

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały.  
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Na posiedzenie Komisji przybył Radny Pan Wojciech Orliński. 

 

Inspektor Biura Rady Pani Magdalena Wanda-Joras przedstawiła projekty uchwał: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej w Koronowie.  

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 7 „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w 

Koronowie.  

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 7 „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Koronowie.  

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 7 „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały.  

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekty uchwał: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 7 „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2020. 

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 7 „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały.  
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Uchwałą Nr XX/182/19 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie wyboru 

przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie stwierdzono wybór Pani Katarzyny 

Brygidy Szulta-Romaniuk na Przewodniczącą Rady Miejskiej w Koronowie. W 

związku z tym Pani Przewodnicząca będąca jeszcze członkiem Komisji wyłączyła się 

z opiniowania projektów uchwał.  

 

Burmistrz Koronowa pan Patryk Mikołajewski – otrzymaliśmy informację dotyczącą Pro 

Natury, ze wypowiadają nam umowę na przyjmowanie śmieci. Będą przyjmować ale tylko 

na bramie. Rezygnujemy z zakupu śmieciarki. 

 

Przewodniczący Komisji  Pan Olech Raddatz – czy nie warto kupić własnego sprzętu? 

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek – nie mamy pieniędzy. 

 

Przewodniczący Komisji  Pan Olech Raddatz – kiedy otrzymaliśmy informacje o 

dofinansowaniu tej drogi na Kadzionce? 

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek – otrzymaliśmy pismo z 20.12.2019r. jest dopiero 

rekomendacja a Premier musi ja podpisać. My możemy przygotować procedury 

przetargowe, dotychczasowe przetargi mówią, że oszczędności są. 

 

Ad.3.  Sprawy bieżące komisji 

 

Zastępca Burmistrza Pan Sławomir Marszelski – co roku Rada Powiatu zatwierdza 

harmonogram pracy aptek na terenie Gminy Koronowo. 20 stycznia otrzymaliśmy projekt 

uchwały dotyczący pracy aptek i standardowo Burmistrz wypowiadał się, że tą pracę aptek 

akceptuje. 

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – aptekarze przychodzą indywidualnie i 

proszą o to aby w opinii zawrzeć notatkę żeby objąć ich ochroną, że nie zgadzamy się żeby 

nie przerzucać na nich przedsiębiorców decyzji finansowych. 
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Radny Pan Mariusz Weleziński – nie podoba mi się, że żaden z aptekarzy nie może się 

dogadać co do pełnienia dyżurów nocnych. 

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – uważam, ze powinniśmy wydać opinię 

pozytywną ale nie podoba mi się, że żadna z aptek nie pełni dyżuru nocnego. 

 

Radna Pani Ewa Szymańska – popieram Pana Welezińskiego, żeby kupić antybiotyk 

trzeba jechać do Bydgoszczy. 

 

Radna Pani Mirosława Holka – to jest niedopuszczalne, żeby było 7 aptek i wszystkie 

zamknięte, żeby nie było dyżurów. Ta jedna apteka co 7 tygodni powinna być otwarta. 

 

Zastępca Burmistrza Pan Sławomir Marszelski – w poniedziałek 27.01.2020r, o godz. 

12:00 mamy spotkanie z aptekarzami. Możemy zaproponować żeby uzgodnili między sobą 

dyżury ale obowiązek powinien być nałożony, to jest dla dobra mieszkańców. 

 

Przewodniczący Komisji  Pan Olech Raddatz – jako Komisja jesteśmy za tym, żeby 

apteki dogadały się miedzy sobą co do dyżurów, żeby jednak apteka zawsze miała dyżur.  

 

Przystępujemy do punktu 4 porządku obrad  i udajemy się do Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o. o. w celu uzyskania informacji na temat 

segregacji odpadów komunalnych ich przeładunku i wywozu oraz funkcjonowania Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Koronowie.  

 

Ad. 5 Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 
 

Po wizytacji Przewodniczący Komisji Pan Olech Raddatz dokonał zamknięcia posiedzenia 

Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                            /-/ Olech Raddatz 


